
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2016:3) av Jonas Naddebo 
(C) om varför inte staden har kunnat hämta 
sopor på tre veckor 

Stockholm Vatten AB gjorde under 2015 en upphandling av 

avfallshantering för bottetömmande kärl anslutna till flerbostadshus. 

Upphandlingen vanns av Ragn-Sell AB, som blev ansvarig entreprenör 

från och med den 1 januari 2016. Den nya entreprenören hade vid bytet 

problem med sina nyinköpta bilar vilket ledde till att soptömning inte 

kunde utföras på de platser i staden där bottentömmande kärl används. 

Dessutom fungerade överföringen av IT-systemet med kundregistret 

otillfredsställande. 

 

Som ansvarigt borgarråd för stadens avfallshantering anser jag att den 

uppkomna situationen har varit olycklig. Stockholm Vatten har emellertid 

arbetat systematiskt för att komma till rätta med problemen. Under de 

kritiska veckorna arbetade bolaget tillsammans med entreprenören Ragn-

Sells intensivt för att komma till rätta med problemen t.ex. genom att ta in 

betydligt fler sopbilar för att hämta sopor. Entreprenören hade även flera 

bilar som hjälpte till med att städa runt behållarna. Ragn-Sells fick även 

stöd från den tidigare entreprenören för att komma till rätta med 

problemen. Under denna period betalades inte heller några pengar ut till 

entreprenören då den upphandlade tjänsten inte utfördes enligt beställning. 

 

Jag ställer mig positiv till att Stockholm Vatten nu gör en extern 

genomlysning av vad som har brustit och varför, vid förberedelserna samt 

vid entreprenadstarten. Det möjliggör ett bättre genomförande inför 

kommande upphandlingar och att man undviker att situationen uppstår 

igen vid eventuella kommande entreprenadbyten.   
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